



全球翻译专线

在国外;

银行-保险-医院-医生-学校-律师-警察-官方交易,

以及在所有的社会生活关系中....

在你与不同地方的不同外国人士的交流中...

在你与来自不同国家和不同语言的人的会面中...

.在展会活动中, 在对外贸易中,

在促销-演讲中

对于外国订单,

网络研讨会-Zoom等.

在你与来自不同国家和语言的人会面时。

有1000名来自200种不同语言的专业翻译人员（三到四倍）有机会通过

电话会议或zoom进行交谈（多人交谈）...

获得配额和PIN码之前，你可以随时使用

- 电话会议

如果你是第一次使用我们的即时翻译服务，请从

<https://myinvestsupport.com/application-form/>下载初始申请表

在线填写服务费 <https://myinvestsupport.com/payment/> online

- 通过付款后收到的PIN码，您将在您想要的时候立即连接到翻译。
- 如果您之前已经注册了我们的翻译服务，您可以通过输入您的 PIN 码+1 844-723-6288 直接从您剩余的配额中联系我们的翻译。
- 您可以登录我们的网络系统，通过zoom（开或不开视频）免费与

世界各国通话！

使用相同的PIN码，你可以在口译员的支持下交谈和开会。翻译员可以直

接连接到Zoom程序。

你可以为长期的服务与我们联系. Globalinterpreterus@gmail.com

Instagram@Global.Interpreter.line <https://myinvestsupport.com/global-connect/>

Enis Bulut, 纽约

GLOBAL INTERPRETER LINE

In Foreign Countries and in the US;

For Bank-Insurance-Hospital-Dr.-School- Lawyer-

Police- Official Transactions, And in all social life

relations....

In all your communication with different foreign people in different places...

In your meetings with different people from different countries and different languages.

. In Fair Events,

• In Foreign Trade,

In Promotions-Presentations, For Foreign Orders, Webinar-Zoom etc.

in your meetings with people from different countries and languages...

With 1000 professional translators from 200 different languages

(triple-quadruple) Opportunity to talk (multi-talk) by teleconference

or zoom

GET quota and PIN BEFORE. You can use it anytime

•Teleconference

If you are going to use our -instant- Translator Service for the first time,

download the Initial APPLICATION FORM

<https://myinvestsupport.com/application-form/>

fill in the service fee <https://myinvestsupport.com/payment/>

online

With the PIN code you will receive after paying, you will be connected to the translator as soon as you want.

- If you have previously registered with our translator service, you can contact our translators directly from your remaining quotas by entering your
 - PIN code at +1 844-723-6288.
- You can log in to our WEB system to talk to all countries of the world free of charge via Web-Zoom (with or without video)!
- With the same PIN number, you can talk and make meetings with the support of an interpreter.

Translator(s) can be directly connected to the Zoom program.

You can write for long-term corporate services.

customerservices@investorconnectus.com

GLOBAL FINACE PLATFORM & INVESTORCONNECTUS & MYINVESTSUPPORT

[You Click to Listen to our GLOBAL SERVICES from 13 languages](#)

Call Center: 800-808-2761 | 800-808-9442

WhatsApp: +1(973)938-2039

<https://myinvestsupport.com/global-connect/>

info@globalfinanceplatform.com

One Liberty Plaza, 165 Broadway 23rd Floor, New York, NY 10006

You can view our services by clicking on the images below



Document Translations



OPI Telephonic Interpreting



Audio Translations Services



Video -Zoom Remote Interpretation



Video -Zoom Translations Services



On-Site Interpreting



Multilingual Voice Over Services



Medical Translation Services



E-Learning Translations



Legal Translation Services



Publishing Translation Services



Finance Translation Services



Insurance Translation Services



Academic Equivalence
Evaluation
Manufacturing Technical
Translation Services